

Referat af bestyrelsesmøde d. 17/6-2024

Ikke til stede: Mejse og Mette

1. Godkend referat

Ok

2. Juniorudvalg

Videoer er ved at blive klippet sammen

3. Nyt fra formanden

-Heidi stopper ved HD. Hun har søgt læreplads som berider men vil stadig gerne komme og undervise. Hun underviser hele torsdagen.

-Nanna stopper formentlig til sommerferien.

-Sophie kommer retur fra uge 38 og underviser 2 timer om onsdagen. Der skal findes en midlertidig løsning i uge 33-37.

-Lise har modtaget mail fra amerikansk dame som er videresendt til Per.

4. Nyt fra udvalg

Fondsudvalget:

-Vi har fået afslag på 3 ansøgninger i forbindelse med vores stævne. Vi har stadig 2 ude som vi ikke har fået svar på.

PR-udvalg:

-Nyhedsbrev udkommer snart. Herefter vil der løbende komme små nyheder ud via sociale medier. Hovedsageligt Facebook.

-Vores sponsorer skal fremhæves via fotos på sociale medier og artikler til de lokale aviser.

Materialeudvalg

-Vi har endnu ikke nogen personer i vores materialeudvalg, men der skal ryddes op i vores depoter og på kontoret og laves optælling af hvad vi ejer. Det er et sommerprojekt.

5. Undervisning og elevheste

-Lise og Kathrine kigger ind i at omfordele holdene om torsdagen, da det ikke er hensigtsmæssigt at de mindste har sene tider.

-Alva har brug for hjælp i hendes undervisning da en del af hendes hjælpere falder fra pga sygdom og andet.

-Alladin er ok igen

-Pippi har været halt men er ok igen. Hun holder pt en pause i springningen. Christina Medom kan evt kigge på hende.

-Lasse er ok igen.

-Kathrine har brug for hjælp til ind- og udluk af heste på fold i forbindelse med minilejr. AD,

Mathilde og Stephanie hjælper med dette.

6. Kasserer

-Vores D-stævne gav et lille underskud.

-Pr. 31/5 har vi et underskud på 12.700. Budgettet siger -45.700. Budgettet vil løbende blive rettet til

7. Arrangementer

-Vi har 11 tilmeldt minilejr

-Vi har 19 tilmeldt juniorlejr

-Lise har fået nogle forespørgsler ang. aktiviteter i forbindelse med ridelejr.

-Kristine kontakter forældreudvalget ang. brug af mad fra fryser.

-Pt er der 4 tilmeldt ungdomslejr. Sidste frist er på fredag. Kathrine har sendt det foreløbige program ud på Facebook med en reminder om at tilmelde sig.

-Susanne og Josephine arrangerer seniorlejr.

8. Evt

-Der har været afholdt distriktsmøde, hvor klubberne var inviteret til at komme med input til den nye bestyrelse i forhold til, hvad de kunne bidrage med.

Klubberne vil gerne have en vidensbank af mennesker i forhold til afholdelse af f.eks kurser, så man har mulighed for at kontakte distriktet, som så kan henvise til en eller flere personer der har viden på det konkrete område.

Klubberne vil gerne have mere samarbejde internt. F.eks så man undgår sammenfald af arrangementer af nærtliggende klubber. Eller starter til aflyste stævner kan tilbydes overtaget af en anden klub.

Der blev bl.a. også diskuteret hjælp til klubber der af forskellige årsager har det svært og parter på elevheste. Mødet var klubmæssigt rigtig godt.

*Næste bestyrelsesmøde er d. 12/8-2024 kl 18.